



建发（上海）有限公司
C & D (SHANGHAI) CO., LTD.

地址：上海杨浦区杨树浦路

288 号 12 楼

电话：021-61635103

传真：021-61635148

统一社会信用代码（USCI）：9131011573978005X5

进口合同

IMPORT CONTRACT

ADD: 12/F, No. 288 Yangshupu Rd. Yangpu

District, Shanghai 200082, China

Tel: 021-61635103

Fax: 021-61635148

最终用户：上海科技大学

The End User: ShanghaiTech University

买方作为最终用户的进口代理人

The Buyers as the import agent of the end User

卖方/The Sellers: 新商务国际贸易有限公司/NEW BUSINESS
INTERNATIONAL TRADING CO., LIMITED

地址/Address: 香港九龙湾常悦道 3 号企业广场二期 16 楼 01
室/FLAT/RM 01, 16/F, ENTERPRISE SQUARE TWO, NO.3
SHEUNG YUET ROAD, KOWLOON BAY, KOWLOON,
HONG KONG

电话/Tel.: (852)29838066 传真/Fax.: (852)29838066

合同号 I/C NO: VISHYH26260TE-CZ

日期 DATE: 2026.7.9

地点 PLACE: YANGPU, SHANGHAI

兹经买卖双方同意成交下列商品, 订立条款如下:

The under-signed Buyers and Sellers have agreed to close the following transactions according to the terms and conditions stipulated below:

序号	(1) 货名及规格 Commodity & Specifications	(2) 数量 Quantity	(3) 单价 Unit Price	(4) 金额 Amount
1	超平场转盘厚样品成像系统 包括如下:	1 套		
1.1	中文品名: 超平场转盘厚样品成像系统 英文品名: Inverted Research Microscope 型号/MODEL: ECLIPSE Ti2-E 品牌/BRAND: Nikon	1 SET	CNY 1,989,900.00	CNY 1,989,900.00
1.2	中文品名: 共聚焦扫描单元 英文品名: Confocal Scanner Unit 型号/MODEL: CSU W1 品牌/BRAND: YOKOGAWA	1 SET	CNY 2,100,000.00	CNY 2,100,000.00
1.3	中文品名: 激光器 英文品名: Multi-Wavelength Laser 型号/MODEL: C-FLEX 品牌/BRAND: HUBNER Photonics GmbH	1 SET	CNY 450,000.00	CNY 450,000.00
1.4	中文品名: 压电陶瓷扫描台 英文品名: Nanopositioning Piezo Sample Scanner 型号/MODEL: SP600 品牌/BRAND: Prior Scientific	1 SET	CNY 100,000.00	CNY 100,000.00
1.5	中文品名: 高灵敏度单色相机 英文品名: High-sensitivity Camera 型号/MODEL: Prime 95B 品牌/BRAND: Teledyne Photometrics	1 SET	CNY 150,000.00	CNY 150,000.00
	REMARKS: 1) THIS CONTRACT UNDER THE TERMS OF DOCUMENTS OF INTERNATIONAL TENDERING NO1639-264528040127 2) The seller supplies for the domestic transportation and insurance from the Shanghai Airport to the End-User's site.			

For and on behalf
NEW BUSINESS INT
新商務

TOTAL: CIP SHANGHAITECH UNIVERSITY, CHINA (Incoterms 2020)	CNY4,789,900.00
货物到达用户场地时的卸货费用由卖方承担, 需要买方代办运输的, 从口岸到用户处产生的费用以及过程中发生的风险需卖方承担	

总 值:人民币:肆佰柒拾捌万玖仟玖佰元整

Total Value: SAY CNY FOUR MILLION SEVEN HUNDRED AND EIGHTY-NINE THOUSAND NINE HUNDRED ONLY

(5)COUNTRY (REGION) OF ORIGIN AND MANUFACTURERS/(BRAND):

生产国别和制造商(品牌):

- | | |
|-------------------------------|--------------------------------|
| 1.1. 生产国别ORIGIN: 日本 /JAPAN | 品牌Brand: Nikon (尼康) |
| 1.2. 生产国别ORIGIN: 日本 /JAPAN | 品牌Brand: YOKOGAWA (横河电机) |
| 1.3. 生产国别ORIGIN: 瑞典 / SWEDEN | 品牌Brand: HUBNER Photonics GmbH |
| 1.4. 生产国别ORIGIN: 英国 / UK | 品牌Brand: Prior Scientific |
| 1.5. 生产国别ORIGIN: 加拿大 / Canada | 品牌Brand: Teledyne Photometrics |

(6) 装运条款

Terms of Shipment

--装运期限: 卖方收到信用证后4个月内并收到买方的发货通知后发货

Time of Shipment: Within 4 months after seller receiving L/C and getting the shipping advice from buyer.

--装运口岸: 日本东京主要机场(序号1.1); 中国上海保税区(序号1.2); 中国香港机场(序号1.3)、英国主要机场(序号1.4); 加拿大主要机场(序号1.5)

--Port of Shipment: Port of Loading: Main Airport in Japan (Item1.1) ; Shanghai Free Trade Zone (Item1.2) ;HONGKONG AIRPORT,CHINA(Item1.3)、Main Airport in UK(Item1.4); Main Airport in Canada (Item1.5)

--到货口岸: 上海, 中国

--Port of Destination: SHANGHAI, CHINA

--装运方式: 空运/陆运

--Terms of shipment: BY AIR/LAND

--允许分批

--Partial Shipment is Allowed;

--不允许转运

--Transshipment NOT Allowed;

(7) 唛 头:

卖方负责在每件包装上, 用不褪色油墨清楚地标刷件号、尺码、毛重、净重、“此端向上”、“小心轻放”、“切勿受潮”等字样, 并刷有如下唛头:

Shipping Mark:

On the surface of each package, the package number, measurements, gross weight, net weight, Such cautions as ‘THIS SIDE UP’, ‘HANDLE WITH CARE’, ‘KEEP AWAY FROM MOISTURE’ and the below shipping mark shall be stenciled legibly in fadeless paint:

VISHYH26260TE-CZ

SHANGHAI CHINA

(8) 包装:

包装牢固, 适合长途运输, 由于包装不良所发生的损失, 卖方应承担由此产生的一切费用和/或损失。

Packing:

Packing fast and suitable for long distance transportation. The Sellers shall be liable for any damage to the goods on account of improper packing, and in such case or cases any and all losses and/or expenses incurred in consequence thereof shall be borne by the Sellers.

(9) 付款条件/Terms of Payment:

90%即期信用证。90%见单(按照合同第12条单据)即付, 余10%见最终用户及买方的签字及盖章的验收报告TT支付。

By 90%L/C at sight. The amount 90% of the total contract value shall be paid against the presentation of the document as specified in Clause 12 of this Contract.; the amount of 10% of the total contract value shall be paid by TT against Final Quality Acceptance Certificate signed and stamped by the end user and the buyer.

卖方知悉买方是最终用户的进口代理方，故买方在未收到最终用户100%的货款前并无义务向卖方开立信用证/付款，若最终用户未及时足额付款，卖方不得向买方主张付款、违约或赔偿责任。

The seller acknowledge that the buyer is the agent of the end user ,so the buyer has no obligation to open L / C or pay the seller unless the buyer receive 100% payment from the end user. If the end user hasn't timely and fully paid, The seller can't claim payment, breach of contract or liability for compensation to the buyer.

未经买方书面确认，卖方不得向买方之外的任何第三方交付本合同项下货物或进行其他履约。

The Seller shall not deliver or perform the Contract to any third party other than the Buyer without the Buyer's written confirmation.

Bank name: The Hong Kong and Shanghai Banking Corporation Ltd.

银行中文名称：匯豐銀行

Bank address: 1 Queen's Road Central, HongKong

银行中文地址：香港皇后大道中1号

Account No.: 004- 456-652031-838 (任何幣種)

IBAN No.

Swift code: HSBCHKHHHKH

(10) 延迟交货和罚款

如果迟交货除人力不可抗拒事故者外，卖方应付给买方每一星期按迟交货物总值的0.5%的迟交罚款，不足一星期的迟交日数作为一星期计算，此项罚款总额不超过全部迟交货物总值的5%，在付款时扣除。如迟交货超过原定期限十星期时，买方有权停止本合同，但卖方仍应向买方缴付以上规定之罚款，不得推诿或迟延。

Late Delivery and Penalty:

In case of delayed delivery, except for force majeure cases the Sellers shall pay to the Buyers for every week of delay a penalty amounting to 0.5% of the total value of the goods whose delivery has been delayed. Any fractional part of a week is to be considered a full week. The total amount to penalty shall not, however, exceed 5% of the total value of the goods involved in late delivery and is to be deducted from the amount due to the Sellers at the time of payment. In case the period of delay exceeds 10 weeks after the stipulated delivery date the Buyers have the right to terminate this Contract but the Sellers shall not thereby be exempted from the payment of penalty.

一般交易条款

GENERAL TERMS AND CONDITIONS

(11) 保险:

由卖方按发票金额110%投保一切险及战争险。若在运输时发生问题，由卖方向保险公司提出索赔。

Insurance:

To be covered by the Sellers for 110% of the invoice value All Risks /War Risks. If the cargo is damaged in the period of shipment, the Sellers will claim against the insurance company.

(12) 单据

- 1、清洁无疵的空运提单、注明“运费已付”、指定买方为收货人。
- 2、发票副本两份：注明合同号和唛头。
- 3、装箱单副本两份：注明发货重量和尺寸。
- 4、由卖方或者LC受益人出具的原产地证明一份，品质和数量证明书一份。
- 5、由保险公司出具的按合同价110%保险的单据包括战争险和一切险。
- 6、卖方或者LC受益人必须出具木质包装刷有IPPC标识的证明或无木质包装物种类；

或者

- 1、卖方发票一份，注明合同号和唛头；
- 2、装箱单两份，注明毛、净重，尺码、品名和数量；
- 3、由卖方或者LC受益人出具的原产地证明一份。
- 4、由保税区仓库出具的核注清单一份，并指定买方为收货人。

另外卖方应于货物装运后2天内将上述单据一套传真或者发邮件给买方。

Documents:

- 1、Clean Airway bill, marked "Freight Prepaid" and consignee to the buyer.
- 2、Two copies of invoice, indicating contract number and shipping mark
- 3、Two copies of Packing List, indicating shipping weight and dimension
- 4、One original of Certificate of Origin and Certificate of Quality and Quantity issued by the seller / Beneficiary.
- 5、Certificate of Insurance at 110% of contract value issued by insurance company, including war risk and all risk.
- 6、In case of wood packing ,beneficiary's certificate certifying that each wood pallet has been marked with IPPC

OR

- 1、One copy of the Seller's invoice showing contract no. and shipping marks

2、2 copies of the packing list identifying the gross & net weight, measurement, name and quantity of each package.

3、Certificate of origin issued by the seller /Beneficiary

4、One copy of bonded check list issued by free trade zone warehouse consigned to Buyer.

special purpose mark; In case of no wooden packing, Invoice and Packing List must state No Solid Wooden Packing Material.

The Sellers shall Fax one set of the above-mentioned documents to the Buyers or sent one set of the above-mentioned documents to the Buyers by e-mail within 2 days after the shipment.

(13)装运通知:

货物全部装运后, 卖方应在2天之内传真或邮件买方一份副本提单/提货单/空运单、发票、装箱单。如由于卖方未及时将装运通知告知买方而发生的一切损失应由卖方负担。

Shipping Advice:

Immediately the goods are completely loaded, the Sellers shall send by fax or email a copy of Bill of Lading/delivery order/air waybill, invoice and packing list within 2 days. In case the goods are not insured in time owing to the Sellers having failed to give timely advice, any consequent loss shall be borne by the Sellers.

(14) 质量保证:

卖方保证货物采用最好的和未用过的全新材料, 第一流制造工艺, 其成品质量、规格和性能与本合同规定相符。卖方负责安装、调试及人员培训, 并负担费用。质量保证期: 产品质量保证期为货物安装调试验收合格后 5 年(激光器三年)。在货物保证期内, 由于设备自身质量问题造成的故障, 卖方得到买方通知后应即时给予完整维修或更换零部件。

Guarantee of Quality:

The Sellers shall guarantee that the goods is made of the best materials, with first class workmanship, brand new, unused and in conformity to all respects with the quality, specification and performance as stipulated in this contract. The Sellers must install and test the goods and train the users. Guarantee Term of Quality: The guarantee term of quality should be 5 years(but 3years for Multi-Wavelength Laser)after the goods having been installed and debugged. And the sellers shall upon request of the buyers repair completely or failing to do so replace the said equipment immediately.

(15)检验与索赔条款:

卖方须提供双方认可的检验机构关于货物的品质、数量、重量的规格检验书, 买方在货物进口后有复检的权利, 如复检后在品质、数量、重量规格方面不符合合同规定, 买方在卸货后180天内凭中国商检证向卖方提出索赔。卖方收到索赔通知后, 如果在十天内未作出书面答复, 即视为卖方同意买方提出的一切索赔。

Inspection & Claim:

The Sellers should provide the inspection certificates of quality/quantity/weight of the goods issued by the institution of inspect agreed upon both parties. The Buyers have the right to re-inspect the goods after landing. If the quality or quantity or weight of the goods is found not in conformity with the stipulations in this Contract after re-inspection, the Buyers shall, within 180 days after discharging of the goods at the Port of Destination, have the right to claim against the Sellers. Any and all claims shall be regarded as accepted if the Sellers fail to reply within 10 days after receipt of the Buyers' claim.

(16)索赔解决办法:

如货物不符合本合同规定应由卖方负责者, 同时买方按照本合同第14条和第15条的规定在索赔期限内或质保期限内提出索赔, 卖方在取得买方同意后, 应按下列方式理赔。

甲、同意买方退货, 并将退货金额以成交原币偿还买方, 并负担因退货而发生的一切直接损失和费用, 包括利息、银行费用、运费、保险费、商检费、仓租、码头装卸费以及为保管退货而发生的一切其他必要费用。

乙、调换有瑕疵的货物或补足短缺、补货、换货必须全新并符合本合同规定的规格、质量和性能。卖方 负担因此而产生的一切费用和买方遭受的一切直接损失。对补货、换货的质量, 卖方仍应按合同第14条规定, 保证期是 5 年(激光器三年)。

Settlement of claims:

In case the Sellers are liable for the discrepancies and a claim is made by the Buyers within the period of claim or quality guarantee period as stipulated in clause 14 and 15 of the Contract, the Sellers shall settle the claim upon the agreement of the Buyers in the following ways:

a. Agree to the rejection of the goods and refund to the Buyers the value of the goods so rejected in the same currency as contracted herein, and to bear all direct losses and expenses in connection therewith including interest occurred, banking charges, freight, insurance premium, inspection charges, storage, stevedore charges and all other necessary expenses required for the custody and protection of the rejected goods.

b. Replace the defective goods or make up the deficiencies with new ones which conform to the specifications, quality and performance as stipulated in this Contract, and bear all expenses incurred to and direct losses sustained by the Buyers. The Sellers shall, at the same time, guarantee the quality of the replacement and supplement goods for a further period of 5 years(but 3years for Multi-Wavelength Laser) as specified in Clause 14 of this Contract.

(17)不可抗力:

由于严重的水灾、火灾、风灾、雪灾、地震、和战争行为等不可抗力, 致使任何一方不能履行合同, 遇有事故的一方应立即将事故情况用传真通知对方, 并应在14天内将事故详情及发生地政府主管机构出具的影响合同履行程度的证明文件用空邮寄

交对方，对方对由此产生的损失不得提出赔偿要求，但事故的一方仍负有在双方协商同意的合同延期时间内履约的责任，延期超过4个星期时，对方有权撤消本合同，但须以书面形式通知事故的一方。

Force Majeure:

Any party of the Contract who fails to execute the Contract due to Force Majeure accidents, such as flood, fire, storm, snow disasters, earthquake and war shall notify by fax immediately the other party of such occurrence and within 14 days thereafter, shall send by airmail the detailed information of the accident and a certificate issued by the Competent Government Authorities of the place where the accident occurs. The other party shall not claim any penalty for the losses suffered therefrom, but the party who encounters the accident shall still be liable to execute the Contract within the deferred time of the Contract as agreed upon by both parties. In case any delay arising therefrom lasts for more than 4 weeks, the other party shall have the right to cancel the Contract, and notify the party who encounters the accident in writing.

(18)仲裁:

凡有关本合同或执行本合同而发生的一切争执，应通过友好协商解决，如不能解决，则应提交中国国际经济贸易仲裁委员会，按照其规定的仲裁程序运用中国法律和国际惯例在中国上海进行仲裁，该仲裁委员会做出的裁决是最终的，买卖双方均受其约束。仲裁费用由败诉一方负担。

Arbitration:

All disputes in connection with this Contract or the execution thereof shall be settled through friendly negotiation. In case no settlement can be reached through negotiations, the case should then be submitted for arbitration to the International Economic and Trade Arbitration Commission of China in accordance with china's laws and international practices when applying its Rules of Procedure. The arbitration shall take place in China Shanghai and the award rendered by the said Commission shall be final and binding upon both parties, the arbitration fee shall be borne by the losing party.

(19) 本进口合同一式肆份，买方贰份，卖方壹份，最终用户壹份，由买卖双方盖章后有效。

This Import Contract is made out in three copies, one copy to be held by the Buyers, one copy to be held by the Sellers and the other to be held by the end user. The Contract come into effective after being stamped the both parties.

(20) 特别条款/Special Clauses:

1.附件是合同不可分割的部分

The attached sheets which are the integral parts of the Contract.

2.本合同用中英文书写，如有不符之处，以中文为准。

The Contract is written in both Chinese and English. If there is any discrepancy, the Chinese version shall prevail.

3.原产国为美国的货物，如因国家政策需加征关税，加征的关税由卖方承担。

For the goods which original country is United States, If the additional tariff is imposed on the national policy, the expenses shall be borne by the seller.

4. 项目编号: 1639-264528040127 的上海科技大学投标书文件及配置清单是合同不可分割的部分。卖方承诺按照招标文件(标书编号: 1639-264528040127 的要求履行合同，并承担相应的责任和义务

The bid document 、 configuration list (Project No. 1639-264528040127) are integral parts of the contract. The seller undertakes to perform the contract in accordance with the requirements of the tender documents (Tender Document No. : 1639-264528040127) and assume the corresponding responsibilities and obligations.

For and on behalf of

卖方: 新商务国际贸易有限公司

The Sellers: NEW BUSINESS INTERNATIONAL TRADING CO., LIMITED

签字/Signature:

Authorized Signature(s)

买方: 建发(上海)有限公司

The Buyers: C & D (SHANGHAI) CO. LTD.

签字/Signature:



ATTACHMENT FOR CONTRACT NO: VISHYH26260TE-CZ

中英文配置清单:

A	激光器	
—	转轮激光系统	
—	C-FLEX C6 (6 激光台控制系统)	1
—	Heatsink for C6 (C6 型激光散热系统)	1
—	Combining Optics (光学合束镜)	4
—	AOM for 561nm (AOM 激光调制器)	1
—	Fiber with FCP8 termination complete with couple (终端 FCP8 光纤耦合器)	1
—	405 150 mW (06 系列激光器)	1
—	488 200 mW (06 系列激光器)	1
—	561 200mW (06 系列激光器)	1
—	638 180mw (06 系列激光器)	1
B	共聚焦扫描单元	
Main Unit	Main Unit CSU-W1 (共聚焦扫描头主要单元)	1
Basic Configuraion	2 Camera system with dual 10pFW (T2) (双相机扫描系统)	1
Disk Speed	Normal (4000rpm) (标准 4000rpm 转速系统)	1
Disk type (SoRa)	2 Disks (Pinhole size 50um and SoRa) (50um 针孔与 Sora 超分辨双盘片)	1
1st Camera Port	C-mount with Lens 1x (1x 中继镜第一 C-Mount 接口)	1
1st Lens Switcher	No Lens switcher. Necessary for T3 (无第一切换镜)	1
2nd Camera Port	C-mount with Lens 1x (1x 中继镜第二 C-Mount 接口)	1
2nd Lens Switcher	No 2nd Lens switcher. Necessary to specify for T1, T3. (无第二切换镜)	1
Uniformizer	Uniformizer Type A with Coupler-FCP8 for visible Laser (Type A 型平场型校准器, 直接耦合 to FCP8 光纤接口)	1

Langage / AC Code	English (英语语言界面)	1
Magnification Changer for SoRa	1x-2.8x (For 100x Objective)-4x (For 60x Objective) (1x-2.8x-4x Sora 增倍镜)	1
Microscope Adapter	for Nikon Eclipse Ti2 no stage-up without /B option, sealed type (尼康 Ti2 显微镜适配器)	1
Confocal DM	DM D405/488/561/640 (共聚焦第一二向色镜)	1
EM(Emission Filter)	EM B525/50 for 488nm	2
△: 10 Positions 1,2,3,4,5,6,7,8,9,A	(488nm 荧光发射片)	
	EM B617/73 for 561nm	2
	(561nm 荧光发射片)	
	EM B447/60 for 405nm	2
	(405nm 荧光发射片)	
	EM B685/40 for 640nm	2
	(640nm 荧光发射片)	
Image Splitter DM(Dichroic Mirror)	DM A561LP	1
△: 3 Positions 1,2,3	(561nm 长通二向色镜)	
	Mirror	1
	(全反射镜)	
	Dummy Glass	1
	(占位片)	
C	研究级倒置显微镜	
—	显微镜主机	
MEA54000	TI2-E Inverted Microscope (倒置显微镜主机)	1
MEF55037	TI2-CTRE Controller for TI2-E (显微镜控制器)	1
MED54555	TI2-FP Fix Plate for CF (显微镜固定板)	1
MEB55835	TI2-T-BS S Eyepiece Tube Base Unit (目镜筒基座)	1
MEB52340	TC-T-TS S Tube (目镜观察筒)	1
MAK10110	CFI 10X Eyepiece (目镜)	2
MXA22168	Immersion Oil F 30CC (荧光专用物镜油)	2
MXA22179	Silicone Immersion Oil 30CC (硅油物镜专用镜油)	2
D	电动载物台	
MEC56120	TI2-S-SE-E Motorized Stage with Encoders	1

	(带线性编码的移动平台)	
MEF55706	TI2-S-JS Stage Joystick (移动平台控制杆)	1
MEC59140	TI2-S-HU Universal Holder (通用样品支架)	1
MEC59150	TI2-S-HW Well Plate Holder (多孔板支架)	1
<u>E</u>	物镜转换器及 PFS 系统	
MEP59394	TI2-N-ND-P Perfect Focus Unit with Motorized Nosepiece (带 PFS 完美对焦系统的电动物镜转换器)	1
MEV54006	TI2-N-WID Water Immersion Dispenser (自动补水装置)	1
<u>F</u>	物镜	
MRD70040	CFI Plan Apochromat Lambda D 4X N.A. 0.2, W.D. 20mm (4 倍平场复消色差物镜)	1
MRD70170	CFI Plan Apochromat Lambda D 10X N.A. 0.45, W.D. 4mm (10 倍平场复消色差物镜)	1
MRD70270	CFI Plan Apochromat Lambda D 20X N.A. 0.8, W.D. 0.8mm (20 倍平场复消色差物镜)	1
MRD77415	CFI Plan Apo LWD Lambda S 40XC WI N.A. 1.15, W.D. 0.63 mm (40 倍平场复消色差长工作距离水浸物镜)	1
MRD71670	Objective CFI Plan Apochromat Lambda D 60xH N.A. 1.42, W.D. 0.15mm (60 倍平场复消色差油浸物镜)	3
MRD73950	CFI SR HP Plan apochromat Lambda S 100xSIL N.A. 1.35 (100 倍超高分辨率高性能平场复消色差硅油物镜)	1
MRD73250	CFI Plan Apochromat Lambda S 25XC Sil, NA 1.05, WD 0.55mm Corr. 0.11-0.23mm (25 倍平场复消色差硅油物镜)	1
MRH01401	CFI Plan Fluor 40X Oil N.A. 1.30, W.D. 0.24 mm Spring-loaded, Stopper (40 倍平场荧光油浸物镜)	1
MRD77205	CFI Plan Apo LWD Lambda S 20XC WI N.A. 0.95, WD. 0.93 (20 倍平场复消色差长工作距离水浸物镜)	1
<u>G</u>	透射照明系统	
MEE59925	TI2-D-PD Pillar for Dia Illumination (透射照明立柱)	1
MEE55705	TI2-D-LHLED LED Lamp House for Dia Illumination (LED 灯室)	1
MEL51920	TI2-C-TC-E Motorized Condenser Turret (电动聚光镜转轮)	1
MEL56200	TI-C-LWD LWD Lens for System Condenser Turret Unit (LWD 长工作距离系统聚光镜)	1
MEN51944	TI2-C-DICP-I Intelligent Polarizer (智能型起偏器)	1
MEN51985	TI2-C-DICACL Analyzer Cube for Large FOV (大视野检偏器滤快)	1
MEH51510	TC-C-ML-N1D LWD Dry DIC Module (低倍 DIC 微分干涉模块)	1
MEH51520	TC-C-ML-N2D LWD Dry DIC Module	1

	(高倍 DIC 微分干涉模块)	
MBH76210	D-C DIC 10X DIC Slider	1
	(10 倍 DIC 滑片)	
MBH76222	D-C DIC 20XIII DIC Slider	1
	(20 倍 DIC 滑片)	
MBH76223	D-C DIC 20X IV DIC Slider	1
	(20 倍水镜 DIC 滑片)	
MBH76230	D-C DIC 25X II	1
	(25 倍 DIC 滑片)	
MBH76240	D-C DIC Slider 40X I	1
	(40 LWD DIC 滑片)	
MBH76245	D-C DIC 40XII DIC Slider	1
	(40 倍 DIC 滑片)	
MBH76264	D-C DIC Slider 60X-IV	1
	(60 倍 DIC 滑片)	
MBH76190	D-C DIC 100XI DIC Slider	1
	(100 倍 DIC 滑片)	
H	落射荧光附件	
MEE54860	TI2-LA-BF Fixed Main Branch	
	(落射照明主分支模块)	
MEV50020	TI2-F-FSC Circular Field Stop Slider	1
	(圆形视场光阑)	
MXA22147	S-TI2-DCL Daisy Cable L	1
	(通讯线)	
MEE54741	TI2-LA-FL3 EPI-FL Module	1
	(落射荧光附件)	
MEV51030	TI2-F-FLT-E Motorized Epi Filter Turret	1
	(电动滤光块转轮)	
MBF83000	D-LEDI Fluorescence LED Illumination System	1
	(385/475/550/621nm 4 波长 LED 光源)	
MQF52057	4-AC AC Adapter	1
	(电源适配器)	
MXA22196	D-LEDI Ti2 connection cable	1
	(LED 光源连接线)	
MBE48001	C-LED385 Epi-FL Filter Cube	1
	(UV 滤光块)	
MBE48021	C-LED470 Epi-FL Filter Cube	1
	(B 通道滤光块)	
MBE48071	C-LED560 Epi-FL Filter Cube	1
	(G 通道滤光块)	
MBE48061	C-LED625 Epi-FL Filter Cube	1
	(R 通道滤光块)	
I	软件系统	
MQS31001	NIS-Elements AR	2
	(高级研究版软件包)	
MQS41320	NIS-D Z drive	1
	(压电陶瓷扫描台支撑模块)	
MQS41220	NIS-D Shutter	1

	(W1 光闸支撑模块)	
MQS41930	NIS-D Wavelength Switcher	2
	(W1 多通道支撑模块)	
MQS41960	NIS-D SPD W1 (Yokogawa CSU W1)	1
	(W1 基础驱动模块)	
MQS42560	NIS-A 6D	2
	(6 维分析模块)	
MQS42780	Real Time Acquisition	2
	(W1 采集支撑模块)	
MQS42100	NIS-A EDF	1
	(景深拓展模块)	
MQS41610	NIS-D Stage Incubator	1
	(活细胞培养支持模块)	
MQS43040	NIS-A Bundle JOBS W/HC/RDB	1
	(HC 高内涵分析模块)	
MQS42700	NIS-A 2D/3D Deconvolution	1
	(去卷积模块)	
MQS42900	NIS-A Advanced 2D Tracking	1
	(KOV 模块)	
MQS42930	NIS-A 3D Illumination Sequence	1
	(照明序列模块)	
MQS43200	NIS-A NIS.ai	1
	(AI 人工智能模块)	
J	Opti-Microscan 光刺激附件	
MEE54840	TI2-LA-BM-E Motorized Main Branch	1
	(LAPPs 主模块)	
MEE54880	TI2-LA-BS Sub Branch	1
	(LAPPs 子分支)	
MEE58017	TI-LA-SWM Exchangeable Mirror TR	1
	(全反射镜)	
MXA22212	LU-OP-A Opti-Microscan Connection Kit	1
	(连接套件)	
MXK35314	XY Galvo Scanning unit Acal Bfi	1
	(同步光刺激扫描模块)	
MHF49030	LUD-S4 Laser Unit 405/ 488/ 561/ 638	1
	(4 色激光器)	
MQS41970	NIS-D XY Galvo	1
	(NIS-Elements 软件扫描支持模块)	
MQS41930	NIS-D Wavelength Switcher	1
	(NIS-Elements 波长切换支持模块)	
MXA22145	C-FLL-C Blank Filter Cube for Large FOV	1
	(大视野滤块支架)	
MXK33271	Multiband dichroic mirror for XY Galvoano	1
	(多通道二向色镜)	
K	高灵敏度单色相机	
MXK30029	ORCA-Fusion BT digital CMOS camera set CoaXPress (Made in Japan)	1
	(高灵敏度 CMOS 相机)	

L	压电陶瓷扫描台	
QGSP600-D1	Sample Scanning Piezo System SP600 and NPC-D-6110 controller. (主机+控制器)	1
QGSP301XR	Extra recessed microtitre plate holder. (微孔板支架)	1
QGSP302XR	Extra recessed universal specimen holder. (通用支架)	1
QGSPADAPT1	SP Z scanner to Nikon Ti2 motorised XY stage adapter. (适配器)	1
M	高灵敏度单色相机	
	Photometrics Prime 95B (高灵敏度 CMOS 相机)	1

N	以下国内供货	
(1)	HP Z4G5 工作站 CPU: Xeon W3-2425 (3.0GHz/6Core/15MB/4400MHz) or Higher , RAM 64G, 2T SSD + 8T HDD, GPU: A4500	2
(2)	32 寸超宽显示屏	1
(3)	Sample Navigation NPC 套装	2
(4)	NPC 控制线缆定制	2
(5)	1800*1200 气垫式光学防震台	1
(6)	6KVA 不间断电源山特	1
(7)	NI-DAQ PCIe-6738	2
(8)	电源线	8
(9)	TokaiHit TI2WB-BK 笼式恒温罩	1
	STXG-SP400NX-SET StageTop Incubator 物台式培养器标准套装	1
	HUMID2ST 外置主动加湿装置	1
	UNIV2-D35-2 双 35mm Dish 适配器	1
	UNIV2-IBMS u-slide 适配器	1
(10)	USB2.0 CableAB Type3 m(Black) USB2.0 线缆	1

10.2 承诺函

我公司新商务国际贸易有限公司对上海科技大学采购的超平场转盘厚样品成像系统，作出以下承诺：

此次提供的超平场转盘厚样品成像系统为全新原装货物。

● 安装验收：

- 1.合同签订后5个工作日内，向用户发出提供场地准备和安装要求的通知，并由工程师至现场免费指导，确保场地符合安装要求。
- 2.发货前向用户及用户指定外贸公司提供详细的设备供货清单，对合同所包含的所有货物是否包含属于危险品、或需冷藏冷冻，以及是否将进入中国海关危险品仓库或冷藏冷冻品仓库、及是否需用危险品或冷藏车、防震车等专用车辆进行运输作出特别说明及指示，并随设备提供全套、完整的技术资料，包括仪器说明书、操作手册、电路总框图。当货物到达用户指定的安装现场后，双方依据设备供货清单共同对设备进行开箱验收。
- 3.在接到用户安装通知后3个工作日内响应，10个工作日内免费完成装机调试。最终验收技术指标按标书（标书编号：1639-264528040127）及技术资料所述内容为准。
- 4.仪器安装调试验收完成以后，我公司负责立即派遣专业技术人员到用户所在地进行集中培训，使其能熟练掌握仪器的各项性能（包括硬件和软件），培训时间和培训人数根据需要确定，培训时间不少于1天。培训资料主要包含：“现场培训教参”、“技术服务内容”、“用户培训计划”、“系统维护手册”等。
- 5.集中培训以后，我公司承诺将不定期开设培训学习班，帮助用户提高仪器的操作和维护水平。同时，根据用户实际需求，双方协商时间，我公司承诺在用户所在地进行多次免费现场技术培训，参加培训的人员数量由用户自行确定。

● 保修与维修：

- 1.按合同约定，自验收报告签署之日起提供5年的质保期（激光器三年），并提供终身维修。为保证设备的可靠性服务，要求提供原厂针对本项目的授权书原件和售后服务承诺函原件。
- 2.质保期内，非人为因素导致的仪器故障，所需要的维修费用（包括零部件费用、



维修费用)均由我公司承担;如需返厂维修或现场维修期限超过20天的,则保修期顺延,所产生相关费用均由本公司承担。若维修期长于4周或在返厂修理期间,我公司另免费提供用户实验场所及同型号仪器进行实验。

3.我公司承诺在质保期内安装的任何零配件,都是其货物生产厂家原产或经认可的;在质保期内,我公司有责任解决所提供的投标货物和软件系统的任何问题,且在质保期满后,对因投标货物本身的固有缺陷和瑕疵承担责任。

4.质保期满前1个月,免费对仪器进行全面的检测、保养和维护,同时出具仪器各项性能测试报告,并提出相应的使用建议,确保仪器在质保期外能够更好地运行。

5.质保期后,如机器发生故障,我公司承诺向用户提供优质快速有保障的免费维修服务,只收取优惠的零配件费用,不收取任何其他费用。所有的替代零配件保证是厂家认可并全新未经使用的。

6.如因用户客观原因需要搬迁,我公司承诺提供一次免费拆装、搬迁、调试服务。

7.维修响应时间:我公司在2小时内电话响应,1个工作日内响应;对于用户的服务要求提出解决方案,如经确认有需要,技术人员将在2个工作日内到达现场;重大问题或其他无法迅速解决的问题在1周内解决或提出明确解决方案。

●其它

1.提供终身软件免费升级。

2.承担货物从上海港口到用户处的国内运输费、运输保险费及吊装费。如发生到货设备运输时损坏的情况,由我公司承担损失及责任。

3.我公司确保所发的电源线及接口符合中国海关及商检的强制性规定。在货物运抵口岸前,提供中文的产品说明书。

4.我公司承诺按照招标文件(标书编号:1639-264528040127)的要求履行合同,并承担相应的责任和义务。

*注:《承诺函》必须作为投标文件的组成部分。

投标人法定代表人(或法定代表人授权代表)签字:

投标人名称(签章):新商务国际贸易有限公司

日期:2026年6月3日

注:《承诺函》必须作为投标文件的组成部分。

原厂针对本项目的授权书见投标文件9.4 制造商出具的授权函。

--本页后附原厂针对本项目的售后服务承诺函。

